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UK: V pondělí proběhlo v britském Parlamentu slyšení, jehož se účastnilo mnoho známých
osobností, které již dlouhodobě upozorňují nejen na škodlivost genových injekcí, ale také
na to, že takzvaná „pandemie,“ která žádnou pandemií nebyla, byla zneužita k tomu, aby si
co nejvíc lidí nechalo aplikovat experimentální genové injekce.

Jedním z účastníků, kteří promluvili online, byl také dr. Mike Yeadon, který kdysi pracoval pro Pfizer,
takže o této firmě ví víc než dost. I zde, na slyšení, kterého se účastnilo pouze 16 poslanců, promluvil
o falešné pandemii a genových injekcích…

Projev Dr. Mikea Yeadona k poslancům Parlamentu Spojeného království:

Dobrý den. Jmenuji se Dr. Mike Yeadon. Pravděpodobně už víte, že jsem kariérní vědec a biolog. V
biofarmaceutickém průmyslu pracuji přes 30 let. Býval jsem viceprezident společnosti Pfizer, odešel
jsem v roce 2011 jako viceprezident a celosvětový vedoucí výzkumu respiračních onemocnění.

Byl jsem zodpovědný za vše – od nápadu až po klinický důkaz konceptu. Deset let po odchodu ze
společnosti Pfizer jsem pracoval jako nezávislý. Konzultoval jsem 30 biotechnologických společností.

Také jsem založil Led a prodal svou vlastní biotechnologickou společnost Ziarco. A psalo se o tom v
článku z roku 2017 v časopise Forbes. Takže tři roky předtím, než tato údajná událost začala, jsem
byl v oboru velmi uznávaný.

Řeknu vám, že design takzvaných vakcín byl záměrně zaměřen na poškozování lidí, a uvedu vám
několik příkladů založených na mých rozsáhlých zkušenostech s racionálním designem léků.

Ale jen velmi stručně, měli byste vědět,  že nedošlo k pandemii. …. Neexistuje žádná mimořádná
situace v oblasti veřejného zdraví, kromě té, kterou vytvořily naše vlády. Byl použit nevhodný
podvodný PCR test, aby lidé získali dojem, že mají konkrétní onemocnění, i když tomu tak nebylo.

Byly tam samé normální nemoci. A pak se to stalo třemi různými způsoby. S lidmi se špatně
zacházelo prostřednictvím změněných lékařských postupů, které byly zavedeny na nadnárodní
úrovni.

Stručně řečeno, hromadná ventilace lidí v nemocnicích vedla k mnoha úmrtím. V pečovatelských
domech byla mnoha lidem podávána sedativa a látky tlumící dýchání, což vedlo k jejich smrti.

Můj doktorát se týkal konkrétně oblasti opiátů a respirační deprese. A v komunitě byla lidem
odepřena život zachraňující antibiotika, proto  umírali na bakteriální zápal plic. A hned tu máte vaši
pandemii. Žádná jiná pandemie neexistuje.

A na základě této lži nám bylo řečeno, že vakcíny budou naším zachráncem. Říkám dvě věci. Za prvé,
neexistuje žádná pandemie, takže rozhodně nepotřebujete experimentální, uspěchaný lékařský
zásah.

https://cz24.news/projev-byvaleho-viceprezidenta-spolecnosti-pfizer-dr-mikea-yeadona-k-poslancum-parlamentu-spojeneho-kralovstvi-video/
https://cz24.news/projev-byvaleho-viceprezidenta-spolecnosti-pfizer-dr-mikea-yeadona-k-poslancum-parlamentu-spojeneho-kralovstvi-video/
https://cz24.news/projev-byvaleho-viceprezidenta-spolecnosti-pfizer-dr-mikea-yeadona-k-poslancum-parlamentu-spojeneho-kralovstvi-video/


Ale za druhé, i kdybyste to udělali, jako někdo, kdo pracuje v oboru více než 30 let, říkám vám, že je
absolutně nemožné vymyslet, otestovat, klinicky vyhodnotit a vyrobit a pak uvést na trh v globálním
měřítku komplexní biomedicínský produkt. To je absolutně nemožné.

Nejrychlejší rekordní doba byla šest let. A moji přátelé, kteří celý život pracovali ve výrobě složitých
biologických produktů, mi říkají, že samotný vývoj metod pro vývoj reprodukovatelného výrobního
procesu trvá řadu let.

Takže ať už si myslíte, že bylo uděláno cokoliv, říkám vám, že nedošlo k vývoji řádného lékařského
produktu. To, co si myslím, že se stalo, byla směs z materiálů, které jsou záměrně toxické. A pak byly
povrchně posouzeny a vraženy lidem do paže, často vnuceny, někdy dokonce nařízeny, s
nepřekvapivým účinkem, že zemřely miliony lidí.

Nemám dnes čas vysvětlovat, co si myslím, že budou dělat v budoucnu, ale stačí říct, že přijdou další
injekce, pokud tomu nezabráníme. Takže, jak jsem řekl, jsem zběhlý v umění racionálního objevování
léků. Proč tedy říkám, že tyto materiály jsou záměrně toxické?

Dovolte mi uvést první příklad. Proč si myslíte, že si vaše tělo hraje hezky samo se sebou, ale když je
infikováno nebo zjistí rakovinu, jde do války? A odpovědí je, že rozlišuje věci, které mají být uvnitř
vás, od věcí, které nejsou ve vás, od cizích věcí, které ve vás být nemají.

A tělo je dokonale vycvičené, aby odhalovalo a útočilo na věci, které jsou cizí. Pokud vstříknete osobě
gen, který kóduje cizí část proteinu, jako spike protein z cizího organismu, vaše tělo ho detekuje. A
každá buňka, která přijme tento materiál a exprimuje cizí protein, bude napadena a zabita vaším
imunitním systémem.

Pokud si myslíte, že je to pokročilá imunologie, dovolte mi, abych vše uvedl na pravou míru. Je to v
první kapitole. Rozlišování mezi vlastním a nevlastním já je jednou z nejdůležitějších lekcí
imunologie. A každý, kdo se podílel na dopravě těchto materiálů do rukou lékařů, věděl, co jsem vám
právě řekl, že nevyhnutelně způsobí poškození zdraví.

A k tomu všemu není dost špatné jen to, že vyrábíte cizí protein, ale vyrábíte specifický materiál
zvaný spike protein. Tyto materiály jsou biologicky aktivní. To znamená, že pokud je přidáte
například do lidské krve, začnou se srážet, srážejí se. Těmito materiály jsou biologické toxiny.

Takže teď máte genetickou sekvenci, která tvoří cizí proteiny. To znamená, že vaše tělo napadá a
zabíjí každou buňku, která to dělá. A pokud byste uvolnili nějaký z těchto proteinů do krve, vytvoří
krevní sraženiny. Pokud jej uvolní například v blízkosti nervů, dostanete jeden nebo druhý z několika
neurologických defektů.

A samozřejmě to nejsou jen nervy nebo krev. Je tu ještě třetí hlavní faktor a existuje mnoho dalších.
Ale dovolte mi, abych uvedl ten třetí. Tyto materiály jsou formulovány, je normální formulovat léky.
Ty jsou formulovány v tukových kuličkách nazývaných lipidové nanočástice.

To, co dělají, je, že maskují cizí genetickou informaci, aby ji vaše tělo zpočátku nevidělo, dokud se
nedostane do vašich buněk a nedostane se do celého těla. Bude klouzat buněčnou stěnou, jako by
tam nebyla. A o to šlo.

To znamená, že tyto materiály nejdou jen do lymfatických uzlin. A rozhodně nezůstávají v paži, kam
jsou vpichovány. Procházejí celým tělem, včetně mozku a krve a každého orgánu ve vašem těle. Ale o
tohle jde.

Před deseti lety byly publikovány články a v průmyslu bylo dobře zavedeno a dobře známo, že



lipidové nanočástice, lipidové nanonosiče, ukládají svůj náklad přednostně do vaječníků, a to bylo
potvrzeno u produktů Pfizer v experimentu na zvířatech provedeném pro japonské regulační orgány.

Tyto látky tedy záměrně způsobují autoimunitní útok na každou tkáň. Způsobují, že vaše tělo tvoří
dobře známý biologický toxin, který může poškodit více orgánů ve vašem těle. A uložili své náklady,
přednostně v reprodukčních tkáních žen a dívek.

Takže pokud si myslíte, že je to náhoda, pak jste na omylu. Nepochybuji o tom, že kdokoli mého
kalibru, a to jsou mí vrstevníci, kteří na tom pracovali, naprosto rozuměl tomu, co navrhují a
vyrábějí.

Takže si myslím, že poté, co jsem právě řekl, že žádná pandemie nebyla a lež byla udržována, aby se
lidem hromadně vpravila injekce, myslím, že pět a půl miliardy lidí záměrně injektovali nebezpečnou
látkou, z nichž 17 milionů dosud zemřelo.

Co si myslíte, že se děje a jaká je podle vás vaše role jako jednotlivce v zastavení tohoto zločinu?
Děkuji vám za pozornost.

Boom!! ���

Dr. Mike Yeadon’s address to the Members of UK Parliament (4 December 2023)
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Hello. My name is Dr. Mike Yeadon. Probably know by now that I’m a career research
scientist and biologist. I’ve worked in the… pic.twitter.com/WNM1xp2YB5
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